
   Aleksandrów Kujawski,17.05.2023 r.

P r o t o k ó ł Nr 2/23
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

z dnia 16 maja 2023 roku

Obecnych na posiedzeniu było 3 radnych (zgodnie z listą obecności). 
Otwarcia posiedzenia dokonała pani M. Skierska, która po powitaniu przybyłych stwierdziła
prawomocność obrad. 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco  :

1. Stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4. Zaopiniowanie spraw i pism, które wpłynęły pod obrady Komisji.
5. Sprawy bieżące.

Do pkt. 3

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Pkt. 4 - Zaopiniowanie spraw i pism, które wpłynęły pod obrady Komisji.

Komisja (3 głosami za; jednogł.) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie
określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć, o których mowa w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta
Nauczyciela dla dyrektorów, wicedyrektorów w szkołach  i w placówkach prowadzonych
przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski.

Komisja (3 głosami – za; jednogł.)pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za
korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  uczniów  objętych  wychowaniem
przedszkolnym w  przedszkolu  oraz  oddziale  przedszkolnym  w  szkole  podstawowej
prowadzonych przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski.

Pkt. 5 – Sprawy bieżące.

Komisja zapoznała się z pismem Burmistrza Miasta z dnia 28 kwietnia 2023 roku w sprawie
procedury zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych szkół.
Liczba  dzieci  w  chwili  obecnej  pozwala  na   utrzymanie  struktury  dwuoddziałowej  w
szkołach. Komisja zdaje sobie sprawę, że ilość środków finansowych na utrzymanie placówek
oświatowych będzie malała.
Komisja sugeruje, aby w przyszłych latach rozważyć możliwość zaciągnięcia kredytów na
przeprowadzenia kompleksowych remontów w szkołach. 
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p. U. Paprocka - 
zadała następujące pytania i uwagi :
- Czy na terenie miasta powstaje szkoła prywatna „Cypisek” ?
-  Dlaczego  Orliki  przy  Szkołach  są  zamknięte  i  nie  mogą  z  nich  korzystać  mieszkańcy
miasta ?
- Boisko na Piaskach jest zdewastowane;
-  Wpłynęło  do  Urzędu  Miejskiego  sprawozdanie  z  kontroli  Izby  Skarbowej  Akademii
Malucha za lata 2028/2019, proszę o przekazanie tego sprawozdania, abym mogła się z nim
zapoznać;
- Jakie działania podjęli Dyrektorzy szkół w celu podniesienia poziomu edukacji w swoich
placówkach ?

p. M. Szymańska – Szkoła „Cypisek” będzie szkołą specjalną, podlegającą pod Starostwo
Powiatowe.

Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Skierska

Protokołowała

B. Sikorska
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